

Date: 4 December 2025 التاريخ: 4 ديسمبر 2025

## **Acceptance of Resignation of Chief Audit Executive**

## قبول استقالة رئيس التدقيق الداخلي

Oman Arab Bank SAOG, would like to announce that Mr. Hamza Moosa Bager Chief Audit Executive of the Bank, has tendered his resignation from the Bank to pursue another opportunity. The Board resolved to accept the resignation, and his last working day will be 31 December 2025.

موسى باقر من منصبه كرئيس للتدقيق الداخلي بالبنك وذلك لحصوله على فرصة أخرى، وقد قرر مجلس الإدارة قبول الاستقالة، وسيكون اخر يوم عمل له هو 31 ديسمبر 2025م.

The Board of Directors and Chief Executive Officer would like to extend their thanks and appreciation to him for efforts exerted during his tenure. We wish him all the best in the future.

ويتقدم مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي بالشكر والتقدير للفاضل/ حمزة على الجهود التي بذلها خلال فترة عمله مع صادق تمنياتنا له بالتوفيق والنجاح في مسيرته المهنية القادمة.

يعلن بنك عمان العربي (ش.م.ع.ع) عن استقالة الفاضل/ حمزة

The Board of Directors of the Bank has decided to appoint Mr. Sadiq Mohammed Al-Lawati as acting Chief Audit Officer from 01 January 2026. Mr. Sadiq holds a BSc in Accounting and is a fellow of the Association of Chartered Accountants (ACCA).

وعليه فقد قرر مجلس إدارة البنك تعيين الفاضل/ صادق بن محمد اللواتي - كرئيس للتدفيق الداخلي بالإنابة اعتبارا من 1 يناير 2026م. الفاضل/ صادق حاصل على شهادة البكالوريوس في المحاسبة والشهادة الاحترافية من جمعية المحاسبين القانونيين (ACCA).

Yours sincerely,

و تفضلوا بقيول فائق الإحترام و التقدير،

سليمان الحارث الرئيس التنفيذي Sulaiman Al Harthi Chief Executive Officer